
 

Dagsorden og referat 

 

Dato:  

Tirsdag d. 13. august 2024 

Tid:  

Kl. 17.00-19.30 

Sted: 

Gjøl Skole – personalerum 

 

 

- Punkter til eventuelt – skriv til Anders hvis I ønsker punkter på under eventuel. 

Forberedelse:  

 

  



 

 Emne Formål med punktet 

(hvad skal vi udrette?) 

Proces 

D: drøftelse 
I: information 
B: beslutning 

Varighed Beslutning 

(referat – hvem gør hvad) 

Referat tilgår: Jan Ditlev og Brigitte 

Jakobsen 

1.  Digitale medier Endelig godkendelse af revideret 

principper for anvendelse af digitale 

medier i skole og SI 

D 

B 

20 min.  

Kl. 17.00-17.20 

Drøfter de reviderede principper. Der er 

en opmærksomhed på at personalet er 

rollemodeller. Det tages op på et MED-

udvalg.  

De reviderede principper for brug af 

digitale medier er godkendt.    

2.  Sommermarked Lave aftaler ift. endelig planlægning 

af sommermarked, som afholdes d. 

23/8  

• Hvor langt er vi ift. tombola? 

• Hvor langt er vi ift. 

kagebagning? 

• Hvor langt er vi ift. 

madlavning?  

D 

B 

40 min. 

Kl. 17.20-18.00 

Mads gennemgår status for tombola.  

Vil gerne have alle gaver på plads 

senest onsdag d. 21. august.  

Tombolatromle lånes af spejderne. 

Lodder køber Mads.  

Det er vigtigt med et godt noteringsark 

på dagen.  

Susanne laver en sponsorplakat, som 

sendes ud. 

 

Der er styr på slushicemaskine – 

Susanne undersøger om der er saft med 

eller det skal købes.  



Sodavand er bestilt.    

Der laves klippekort som sidst.  

Prislister og mobilepay printes.   

 

Madholdet kontakter brugsen – Anders 

sender antal tilmeldte i morgen.  

Pia henter mad på dagen.  

 

Der sendes en ekstra besked på 

forespørgsel om kage til 

sommermarked.  

 

Skole laver boder.  

 

Børnehave laver boder og formentlig 

koncert.  

 

Vi vil gerne i gang med planlægningen til 

foråret næste år.  

3.  Pause   

 

15 min.  

Kl. 18.00-18.15 

 

4.  Børnesyn Status på arbejdet med Gjøl Skole 

og SIs hidtidige arbejde med 

I 

D 

45 min. 

18.15 – 19.00  

Ida fortæller om det nuværende arbejde 

med et fælles børnesyn for Skole og SI. 

Medarbejderne har været på 



børnesyn samt bestyrelsens inputs 

til mulige handleveje.  

Se vedhæftet dokument for mere 

information 

pædagogiskweekend, hvor de har 

arbejdet med et fælles børnesyn og 

handlinger knyttet på børnesynet. Der 

blev bl.a. arbejdet på tværs af afdelinger 

og faggrupper.  

 

Ida fortæller om de inputs der fremlagt af 

UCN.  

 

I bestyrelsen er der en stor opbakning til 

børnesynet og der bliver drøftet 

mulighederne for at forældre også i 

højere grad får samme viden, som kan 

understøtte institutionens arbejde.  

5.  Tema/fokuspunkter 

kommende skoleår.  

Der er mulighed for at arbejde med 

et særligt tema pr. kvartal eller hvert 

halve år – formålet er at drøfte 

mulighederne.  

D 19.00 - 19.20  Der er et ønske om at have fokus på 

udvikling frem for så meget drift.  

Der er et forslag om at man arbejder 

med udvalg, når der fx skal laves 

høringssvar.  

Forældreperspektivet kunne være 

interessant. Der bliver bl.a. drøftet 

muligheden for at lave en 

forældreundersøgelse, som kan være 

med til at kvalificere arbejdet i 

bestyrelsen og give institutionen 

feedback på praksis.  

6.  Siden sidst 1) Formand 
2) Skole 
3) SI 

O: korte informationer 

på nævnte punkter 

5 min. Der er et stillingsopslag ude.  



4) Lærere/pædagoger 
5) Nyt fra udvalgene 
 

Kl. 19.15-19.25 Der er pædagogisk tilsyn d. torsdag d. 

3/10 en eller to repræsentanter fra 

bestyrelsen skal deltage.   

7.  Punkter til kommende 

møde 

  5 min. 

Kl. 19.25-19.30 

Forældreperspektivet/forældreundersøg

else 

Økonomi 

Budget 2025 

8.  Evt.      

 

Vi ser frem til en god og konstruktiv dialog 
Vel mødt! 

 
Bedste hilsner 

Susanne E. Westergaard og Anders Bødker Holm  
 


